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The Perennial Group, founded in 1989, manufactures and trades high

quality power cord, power cord sets, cables and wire, wire harnesses and

plastic resins. The Group’s primary markets are America, Europe, Australia,

China, Japan and Southeast Asia where it sells to prominent multi-national

producers of electrical and electronic products.

Headquartered in Hong Kong, the Group employs approximately 2,300 staff

worldwide involved in management, sales and marketing, shipping,

procurement, finance and accounting, research and development, production

and manufacturing. The Group considers its employees to be its most

important asset while its key values are quality, prudence and integrity.

囱都集團於一九八九年成立，專門製造及營銷優質的

電源線、電源線組合、導線、組合束線及塑膠皮料。

集團主要的外銷市場是美洲、歐洲、澳洲、中國、

日本及東南亞客戶對象為著名的跨國電器及電子產品

生產商。

集團總部設於香港，在全球僱用約2,300名員工，主

要負責管理、銷售及市場推廣、船務、採購、財務及

會計、研發及生產等工作。集團視員工為最寶貴的資

產，而優質、審慎及誠信則為最重要的價值。
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